
 

JÕHVI  VALLAVOLIKOGU 

                                                    5. KOOSSEISU 4. ISTUNGI 

PROTOKOLL 

 

Jõhvis                         16. detsembril 2021  nr 4 

 

Istungi algus kell 16.00, 

              lõpp kell 18.15. 

 

Istungit juhatas vallavolikogu esimees Vallo Reimaa, protokollis volikogu kantselei juhataja Maire 

Lumiste. 

 

Osa võtsid: vallavanem Maris Toomel, abivallavanemad Arvo Aller ja Ingrid Spitz, valitsuse liikmed 

Sergei Andrejev ja Messurme Pissareva, vallasekretär Aksana Pungas, arendusnõunik Rein Luus, 

finantsjuht Küllike Olup, sotsiaalteenistuse juht Sirli Tammiste. 

Saalis viibis hulgaliselt külalisi ja ajakirjanikke. 

 

Kohal olid  kokku 20 volikogu liiget, puudus Dmitri Smirnov. 

 

Volikogu esimees  õnnitles Evelyn Danilovit, kellel oli sünnipäev 4. detsembril ja Ilona Kaldret, kellel 

oli sünnipäev 15. detsembril. 

Volikogu liikmed mälestasid leinaseisakuga valla aukodanikku, kunagist volikogu aseesimeest Väino 

Viilupit. 

 

Vallo Reimaa: volikogu istungi päevakorra projekt on kõikidele volikogu liikmetele eelnevalt saadetud. 

On ettepanekuid? 

Aleksei Naumkin tegi ettepaneku välja jätta päevakorra projektis olev p 6 „Vallavanema/asendaja 

sõiduauto kasutamise kord“. 

 

Punkti 6 välja jätmise poolt oli 3, vastu 12 volikogu liiget. Seega jäi punkt päevakorra projekti. 

 

17 polt- ja 2 vastuhäälega kinnitati alljärgnev päevakord: 

1. Informatsioon (Ida-Virumaa arengustrateegia) 

2. Jõhvi valla 2021. aasta neljanda lisaeelarve vastuvõtmine 

3. Loa andmine projektis osalemiseks ja rahalise kohustuse võtmine (Koduandur OÜ) 

4. Loa andmine projektis osalemiseks ja rahalise kohustuse võtmine (MTÜ Kodukant) 

5. Valitsuse liikmete töötasude ja hüvitiste määramine   

6. Vallavanema/asendaja sõiduauto kasutamise kord 

7. Jõhvi valla põhimääruse muutmiseks moodustatud volikogu ajutise komisjoni liikmete kinnitamine 

8. Jõhvi Vallavolikogu liikme nimetamine Viru Vangla vanglakomisjoni 

9. Jõhvi Vallavolikogu alatise majandus- ja eelarvekomisjoni liikmete kinnitamine 

10. Jõhvi Vallavolikogu alatise noorsookomisjoni liikmete kinnitamine 

11. Jõhvi Vallavolikogu alatise sotsiaalkomisjoni liikmete kinnitamine 

12. Jõhvi Vallavolikogu alatise spordikomisjoni liikmete kinnitamine 

13. Jõhvi Vallavolikogu alatise hariduskomisjoni liikmete kinnitamine 

14. Jõhvi Vallavolikogu alatise kultuurikomisjoni liikmete kinnitamine 

15. Jõhvi Vallavolikogu alatise maaelukomisjoni liikmete kinnitamine 

16. Volikogu revisjonikomisjoni liikmete arvu kinnitamine ja liikmete valimine 

17. Vastus arupärimisele 



 

  

Päevakorrapunkt nr 1 

Informatsioon 

Ida-Virumaa arengustrateegiast andis ülevaate Ida-Virumaa Omavalitsuste Liidu arendusjuht Hardi 

Murula (ettekanne lisatud protokollile). 

 

Vallo Reimaa: kui kiiresti peab volikogu seisukohad kujundama? 

Hardi Murula: 31. jaanuar 2022. 

Vallo Reimaa. Järgmisel istungil kuulame siis rahandusministeeriumi esindajat. Oleks tulemuslik, kui 

mõned volikogu liikmed leiaksid võimaluse rohkem teemasse süüvida. Kui on soovijaid, andke teada, 

moodustame töörühma. 

Esitatud informatsioon võeti teadmiseks 

 

Päevakorrapunkt nr 2 

Jõhvi valla 2021.aasta neljanda lisaeelarve vastuvõtmine 

Ettekandja: Küllike Olup. 

 

O t s u s t a t i: 20 poolthäälega  anda  vallavolikogu määrus nr 1 „Jõhvi valla 2021. aasta neljanda 

isaeelarve  vastuvõtmine” (lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 3 

Loa andmine projektis osalemiseks ja rahalise kohustuse võtmine (Koduandur OÜ). 

Ettekandja: Sirli Tammiste. 

 

O t s u s t a t i:  20 poolthäälega vastu võtta  vallavolikogu otsus nr 26 „Loa andmine projektis 

osalemiseks ja rahalise kohustuse võtmine” (lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 4 

Loa andmine projektis osalemiseks ja rahalise kohustuse võtmine (MTÜ Kodukant). 

Ettekandja: Sirli Tammiste. 

 

O t s u s t a t i:  20 poolthäälega vastu võtta   vallavolikogu otsus nr 27 „Loa andmine projektis 

osalemiseks ja rahalise kohustuse võtmine” (lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 5 

Valitsuse liikmete töötasude ja hüvitiste määramine 

Ettekandja: Paul Paas (esildis lisatud protokollile). 

 

Roman Graf: kas pole liiga tagasihoidlik palgatõus? 

Paul Paas: uus volikogu koosseis ei oma veel eelarvest täit pilti. 20-ndal detsembril kell 15.00 toimub 

majandus- ja eelarvekomisjoni koosolek, kus on kohal ka finantsjuht tutvustamaks tuleva aasta 

eelarvet. Kõik volikogu liikmed on oodatud. 

Aleksei Naumkin: kas ka ametnikele on ette näha palgatõusu? 

Paul paas: detsembris kindlasti mitte. Arutame. Plaanis on nii ametnikel kui ka allasutustes palgatõus. 

Aleksei Naumkin: Keskerakonna fraktsioon leiab, et vallavanema ja abivallavanemate palgatõus pole 

põhjendatud. Seoses CIOVID-iga on piirkonnas väga palju töötuid. Täna on vallavanema ja 

abivallavanemate palk piisavalt suured. Pooldan vallaametnikele palgatõusu. 

Kaia Kaldvee: 3,5 aasta jooksul on ametnike palku piisavalt korrigeeritud. Kui vallaametnik saab 2800 

eurot ja abivallavanem 3000 eurot, siis leian, et . 200 eurone palgatõus on igati põhjendatud. 

Teet Kuusmik: statistika kohaselt on palgad tõusnud 8%, meie poolt pakutud 5% tõus on normaalne. 

Aleksei Naumkin palus nimelist hääletust. 

 



Nimelise hääletuse poolt oli 4, vastu 14 volikogu liiget. Seega ei leidnud nimelise hääletuse 

läbiviimine toetust. 

 

14 poolt- ja 2 vastuhäälega (neli volikogu liige ei hääletanud) o t s u s t a t i : vastu võtta vallavolikogu 

otsus nr 28 „Valitsuse liikmete töötasude ja hüvitiste määramine” (lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 6 

Vallavanema/asendaja sõiduauto kasutamise kord 

Ettekandja:. Eelnõu esitaja Ilmar Aun. 

 

Aleksei Naumkin: otsusega antakse vallavanemale sõiduauto kasutamine 24 tunniks, 7 päevaks nädalas. 

Seega võin nt perega nädalavahetuseks Pärnu SPAA-sse sõita. 

Ilmar Aun: vallavanem on meie poolt valitud ja me usaldame teda ning eeldame, et teeb õigeid otsused. 

Aleksei Naumkin: tõstatasin ka eestseisuse koosolekul küsimuse, kas seda korda on vaja? Kui me 

usaldame vallavanemat ja ta ajab autoga ainult tööasju, milleks siis kord? 

Ilmar Aun: tulid järelepärimised, tähendab peame reguleerima, et edaspidi selliseid järelepärimisi ei 

esitata. Loogiline, et ei hakka tõmbama joont, kus on era-, kus ametisõit. Vallavanem on 24/ 7 

vallavanem. 

Paul paas. Vahepeal hakkas ka maksuamet ametiautode kasutamist kontrollima ja tegema ettekirjutusi. 

Kuid kõike need tühistati kohtus.  

Vallas on palju asju, mis pole reguleeritud. Siinjuures võiksid sa Aleksei vaadata peeglisse, olid pikalt 

nii vallavanem kui abivallavanem. 

Roman Graf: võib-olla panna  mingi aasta kulu limiit paika? 

Tea Allikmäe: pange end vallavanema asemele. Autoga liikluses peame keskenduma sõitmisele, 

vallavanem ei pea vaatama peeglisse, et keegi teda jälitab. 

Aleksei Naumkin palus nimelist hääletamist. 

Nimelise hääletuse poolt oli 3, vastu 12 volikogu liiget. Seega ei leidnud nimelise hääletuse 

läbiviimine toetust. 

 

O t s u s t a t i: 14 poolt- 3 vastuhäälega (kolm volikogu liiget ei hääletanud) vastu võtta vallavolikogu 

otsus nr 29 „Vallavanema/asendaja sõiduauto kasutamise kord“ (lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 7 

Jõhvi valla põhimääruse muutmiseks moodustatud ajutise komisjoni liikmete kinnitamine 

Ettekandja: komisjoni esimees Paul Paas (esildis lisatud protokollile). 

 

O t s u s t a t i: 19 poolthäälega (üks volikogu liige ei hääletanud)   vastu võtta vallavolikogu otsus nr 

30 „Jõhvi valla põhimääruse muutmiseks moodustatud ajutise komisjoni liikmete kinnitamine“  (lisatud 

protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 8 

Jõhvi Vallavolikogu liikme nimetamine Viru Vangla vanglakomisjoni 

 

Ilmar Aun seadis üles Paul Paasi kandidatuuri. 

 

Roman Graf lahkus saalist. 

 

O t s u s t a t i: 18 poolt- ja 1 erapooletu häälega  vastu võtta vallavolikogu otsus nr 31 „Jõhvi 

Vallavolikogu liikme nimetamine Viru Vangla vanglakomisjoni” (lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 9 

Jõhvi Vallavolikogu alatise majandus- ja eelarvekomisjoni liikmete kinnitamine 

Ettekandja: komisjoni esimees Paul Paas (esildis lisatud protokollile). 

 



O t s u s t a t i: 15 poolt- 1 erapooletu häälega  (kolm volikogu liiget ei hääletanud) vastu võtta 

vallavolikogu otsus nr 32 „Jõhvi Vallavolikogu alatise majandus- ja eelarvekomisjoni liikmete 

kinnitamine” (lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 10 

Jõhvi Vallavolikogu alatise noorsookomisjoni liikmete kinnitamine 

Ettekandja: komisjoni esimees Vallo Reimaa (esildis lisatud protokollile). 

 

O t s u s t a t i: 17 poolt- ja 1 erapooletu (üks volikogu liige ei hääletanud) vastu võtta vallavolikogu 

otsus nr 33 „Jõhvi Vallavolikogu alatise noorsookomisjoni liikmete kinnitamine” (lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 11 

Jõhvi Vallavolikogu alatise sotsiaalkomisjoni liikmete kinnitamine 

Ettekandja: komisjoni esimees Kaia Kaldvee (esildis lisatud protokollile). 

 

O t s u s t a t i: 19 poolthäälega vastu võtta vallavolikogu otsus nr 34 „Jõhvi Vallavolikogu alatise 

sotsiaalkomisjoni liikmete kinnitamine” (lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 12 

Jõhvi Vallavolikogu alatise spordikomisjoni liikmete kinnitamine  

Ettekandja: komisjoni esimees Timo Muttanen (esildis lisatud protokollile). 

 

O t s u s t a t i: 18 poolthäälega (üks volikogu liige ei hääletanud)  vastu võtta vallavolikogu otsus nr 35 

„Jõhvi Vallavolikogu alatise spordikomisjoni liikmete kinnitamine” (lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 13 

Jõhvi Vallavolikogu alatise hariduskomisjoni liikmete kinnitamine 

Ettekandja: komisjoni esimees Tea Allikmäe (esildis lisatud protokollile). 

 

O t s u s t a t i: 19 poolthäälega vastu võtta vallavolikogu otsus nr 36 „Jõhvi Vallavolikogu alatise 

hariduskomisjoni liikmete kinnitamine” (lisatud protokollile). 

 

Roman Graf tuli saali tagasi. 

 

Päevakorrapunkt nr 14 

Jõhvi Vallavolikogu alatise kultuurikomisjoni liikmete kinnitamine 

Ettekandja: komisjoni esimees Ilmar Aun. 

 

O t s u s t a t i: 19 poolthäälega (üks volikogu liige ei hääletanud) vastu võtta vallavolikogu otsus nr 37 

„Jõhvi Vallavolikogu alatise kultuurikomisjoni liikmete kinnitamine” (lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 15 

Jõhvi Vallavolikogu alatise maaelukomisjoni liikmete kinnitamine 

Ettekandja: komisjoni esimees Priit Kama (esildis lisatud protokollile). 

 

O t s u s t a t i: 17 poolt- ja 1 erapooletu häälega (kaks volikogu liiget ei hääletanud) vastu võtta 

vallavolikogu otsus nr 38 „Jõhvi Vallavolikogu alatise maaelukomisjoni liikmete kinnitamineusse” 

(lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 16 

Volikogu revisjonikomisjoni liikmete arvu kinnitamine ja liikmete valimine 

Ettekandja: komisjoni esimees Evelyn Danilov tegi ettepaneku moodustada 3-liikmeline 

revisjonikomisjon. 

 



17poolt- ja 1 erapooletu häälega o t s u s t a t i: moodustada 3- liikmeline revisjonikomisjon. 

 

Vallo Reimaa: revisjonikomisjoni liikmete kinnitamine toimub komisjoni esimehe esildise alusel 

salajase hääletamise teel. 

Selleks on vajalik moodustada hääletamiskomisjon. Teen ettepaneku moodustada 3-liikmeline 

hääletamiskomisjon koosseisus   Irina Šulgina, Andrei Ojamäe ja Kaia Kaldvee.   

 

15 poolthäälega  (viis volikogu liiget ei hääletanud) o t s u s t a t i : moodustada 3-liikmeline 

hääletamiskomisjon koosseisus   Irina Šulgina, Andrei Ojamäe ja Kaia Kaldvee.   

 

Aleksei Naumkin fraktsiooni esimehena palus vaheaega. 

Vaheaeg 10 minutit. 

 

Istung jätkus. 

 

Revisjonikomisjoni esimees Evelyn Danilov tegi ettepaneku valida komisjoni liikmeks Teet Kuusmik.  

Hääletamiskomisjon asus tööle, viidi läbi salajane hääletamine. 

Hääletamiskomisjoni esimees luges ette hääletamisprotokolli, mille alusel Teet Kuusmik sai 17 

poolthäält. 

 

Lähtudes hääletamistulemustest o t s u s t a t i: võtta vastu vallavolikogu otsus nr 39 „Volikogu 

revisjonikomisjoni liikmete arvu kinnitamine ja liikmete valimine“ (lisatud protokollile). 

 

Päevakorrapunkt nr 17 

Vastus arupärimisele 

Ettekandja: vallavanem Maris Toomel (arupärimise vastus lisatud protokollile) 

Leian, et arupärimises välja toodud Mailis Repsi kaasus on kohatu, milline on sisu, puudub selgitus. Pole 

pildimaterjale, fakte. Kui on toimunud jälitustegevus, siis kelle loal. Arupärimine peab olema täpne. 

Aleksei Naumkin: jälitustoimingutega tegeleb KAPO. Selge, et tänase otsusega seadustati korruptsioon 

ametiautoga eraelu korraldamiseks. Alates tänasest võib vallavanem rahulikult  töötada. Kuid kas ta ei 

soovi vabatahtlikult eelnevalt tekitatud kahju vallale korvata? 

Maris Toomel: vastus on ei. Pole mõtete segada lapsi ja eraelu poliitikasse, sellega peab olema väga 

ettevaatlik. Korruptsiooniga tegelevad teatud organid, ka sellega tuleb olla ettevaatlik. 

Evelyn Danilov: mul on heameel, et kuidagigi on mingigi kord kinnitatud.  Selgituseks tahan öelda, et 

kui vallakodanik märkab vallavanema autot seal, kus ta ei peaks olema, siis valla maksumaksjana on tal 

õigus küsida, see ei ole jälitustegevus ja selle nimetamisega jälitustegevuseks peab samuti olema 

ettevaatlik. 

 

Seega loeti päevakord ammendatuks ja istung lõppenuks. 

Vallo Reimaa: eeldatavalt on jaanuaris vajalik kaks istungit läbi viia.  Esimene toimub kindlasti 13. 

jaanuaril 2022. 

 

Volikogu liikmeid külastas jõuluvana. 

 

 

 

Vallo Reimaa 

juhataja       Maire Lumiste 

        protokollija 

 

 

 

 

 


